
 

 

 

 

Vítězi našich krajských přeborů mužů i žen uspěli v kvalifikaci o druhou ligu. 
Turnaj mužů se hrál v Letovicích a celek SLAVIE OU – VOLEJBAL OSTRAVA v něm zvítězil. Na dalších místech 

se umístily týmy SK Kojetín 2016 B, TJ Sokol Letovice, SKP Holešov a TJ Žďár nad Sázavou  
Ženská kvalifikace se hrála v Ostravě. Domácímu TJ Ostrava D stačily k postupu pouze dvě výhry, neboť v turnaji 
startovala pouze tři družstva. Na dalších místech skončily celky Slavičína a Litovle 

 
EX-U22M měla na pořadu poslední sérii turnajů = v A skupině obsadil tým Blue Volley Ostrava čtvrtou 

příčku; ve skupině B skončilo družstvo VK Ostrava na místě třetím 
 

Finálový turnaj EX-U20Z se hrál v Ostravě. Celkové pořadí:  1.PVK Olymp Praha,   2.Dukla Liberec,   3.TJ 

Ostrava,   4.VK Prostějov,   5.TJ Sokol Frýdek-Místek,   6.VK České Budějovice,   7.VK Královo Pole,   8.TJ 
Lokomotiva Plzeň 

 

Volejbalový  klub Ostrava si oddechl a ušetřil i nějaké finance 
TJ Sokol Dobřichovice se totiž nepřihlásil do baráže o extraligu mužů 2023/24 

Semifinálová bitva s postupovou tečkou pro volejbalisty Českých Budějovic 

Až páté utkání semifinále play-off mezi Libercem           

a Českými Budějovicemi muselo rozhodnout, kdo bude 

druhým účastníkem finále UNIQA volejbalové extraligy 

mužů 2022/23 a zahraje si o letošní titul se Lvy Praha. 

V dosud odehraných duelech této semifinálové série si 

oba soupeři hlídali domácí prostředí,  a proto byl stav 

nerozhodný 2:2. Dukla zvítězila 3:0 a 3:1 a Jihostroj 3:1 

a druhé utkání zachraňoval až v tiebreaku (3:2). Na 

rozhodující utkání se do sportovní haly Dukly přišlo 

podívat velké množství diváků. I Jihostroj měl v hledišti 

početné zastoupení, které ještě před zahájením o sobě 

dávalo hodně slyšet. Než začalo samotné utkání, tak se 

kapitáni po losování dohodli na výměně stran. Jihostroj měl výborně rozehrán první set a až do stavu 

19:22 měl více ze hry, koncovku ale zvládla výborně Dukla, respektive její blokař Šimon Krajčovič a vítězí 

25:23. V druhém setu Jihostroj využil zranění domácího nahrávače a velmi snadno vyrovnal. Ve třetím 

setu se Dukla vrátila do hry, dokonce až do stavu 21:17 byla lepším týmem. V koncovce vše vzal na sebe 

Martin Licek a tvrdým podáním otočil průběh setu. Jihostroj byl velice blízko postupu do finále ve 

čtvrtém setu a jen málokdo by si za stavu 14:20, 16:21,18:22  a 21:24 tipnul, že domácí sadu získají. 

Tiebreak byl velmi vyrovnaný a až do stavu 12:12 mohl zvítězit kdokoliv. Nakonec více štěstí měl 

Jihostroj a je ve finále. Na domácí Duklu zbyl boj o bronzové medaile s Karlovarskem. 

VK Dukla Liberec - VK Jihostroj České Budějovice 2:3 (25:23, 16:25, 23:25, 31:29, 12:15)    stav série 2:3 
Rozhodčí: Vlastimil Kovář, Zdeněk Grabovský, čároví Alen Jusič, Jakub Činátl, delegát Břetislav Popadinec 

Lukáš Ticháček (kapitán Dukly): „Je to samozřejmě smutné, ale takový je sport prostě. I ta zranění dost ovlivňují 

výkony ve volejbale, což dnes bylo bohužel na naší straně. Myslím si, že to zranění ovlivnilo prakticky celý zápas, 

protože to bylo v prvním setu. Zdálo se mě, že potom jsme už tahali pořád za kratší konec, takže gratuluji do Budějovic 

a dnes se mě zdálo, že byly Budějovice lepší.“ 

Výsledkový servis č. 31   24. dubna  2023 

 



Vladan Merta (asistent trenéra Dukly): „Je to škoda takto nepostoupit. Hlavně bych chtěl pogratulovat 

Budějovicím k postupu. Myslím si, že musím pogratulovat i našim hráčům, protože hráli velice vyrovnaně se soupeřem 

až do úplného konce. Hlavně čtvrtý set jsme úžasně dotáhli, protože už byl úplně ztracen, a dokonce jsme ho získali. 

Jenom škoda toho tiebreaku, měli jsme v něm několik příležitostí, které jsme neproměnili a tím pádem jsme vlastně 

nepostoupili.“ 

Martin Kryštof (kapitán Jihostroje): „Je to neuvěřitelné, co jsme zde dokázali. Bylo to utkání plné zvratů na obou 

stranách. Jasně vyhrané sety a velké obraty. Musím smeknout před našimi hráči, protože po obratu ve čtvrtém setu, 

kde jsme to měli od začátku jasně ložené a ztratili jsme ho po vlastních chybách, tak jsme se potom dokázali zvednout 

a zvítězit.“ 

Vojtěch Zach (trenér Jihostroje):„Byla to dnes strašná bodová houpačka a také to byl dost nervózní zápas. Možná 

nebyl moc pohledný, ale Liberec se zvedl ve čtvrtém setu, velmi bojoval, a nakonec ten čtvrtý set urval. Ale ta nervozita 

byla dnes úděsná. Hodně se na tom výkonu podepsala. Musím uznat, že zranění Lukáše Ticháčka Liberci hodně 

ublížilo, ale to je prostě boj o finále a takové zápasy bývají. Někdo je šťastnější a druhý ne a dneska bych řekl, že se to 

nedalo vůbec odhadovat. Ještě musím pogratulovat Liberci k dnešnímu výkonu, hrál výborně.“ 

 

Karlovarsko je po přesvědčivém výkonu o krok blíž k zisku bronzové medaile 

Poražení semifinalisté zahájili 

souboj o třetí místo. Tato série 

mezi VK ČEZ Karlovarsko             

a Dukla Liberec se hraje pouze 

na dvě vítězná utkání. Opět 

skoro vyprodaná hala Míčových 

sportů v Karlových Varech viděla 

až na zaváhání v druhém setu 

přesvědčivé vítězství domácích. 

Liberec bez své nahrávačské 

jedničky dokázal vzdorovat jen 

v určité fázi utkání, kdy 

Karlovarským nešel servis. 

 

VK ČEZ Karlovarsko – VK Dukla Liberec 3:1 (25:17, 27:29, 25:15, 25:18)   stav série 1 :0 
Daniel Pfeffer (kapitán VK ČEZ Karlovarsko): „První velmi důležitý krok za námi. Druhý, obrovsky těžký nás čeká    

a my uděláme vše proto, abychom to v Liberci ukončili.“ 
Jiří Novák (trenér VK ČEZ Karlovarsko): „Já jsem strašně moc rád, že jsme v sobě našli morální sílu a ten dnešní 

zápas zvládli. Budeme muset asi rozšířit realizační tým o psychologa, protože to, co jsme opět předvedli v koncovce 

druhého setu, nemá obdoby. Výsledek dobrý, jedeme dál. Teď se musíme připravit na středeční zápas.“ 
Lukáš Ticháček (kapitán VK Dukla Liberec): „Výborný zápas z obou stran. Myslím si, že to mělo náboj a punc boje 

o bronzovou medaili. Bohužel Karlovarsko bylo lepší, takže gratulujeme a uvidíme se v Liberci.“ 
Martin Demar (trenér VK Dukla Liberec): „Jsme rádi, že jsme zápas přežili. Před dvěma dny jsme odehráli těžký 

zápas proti Jihostroji. Proto bych chtěl moc poděkovat klukům za zvládnutí dnešního zápasu.“ 
 
 

Na jihu Čech začíná dnes finále letošního ročníku UNIQA extraligy mužů 
Vrchol letošní sezóny je tady. Dnes v 17 hodin v Českých Budějovicích vypukne boj o titul mistra ČR 

sezóny 2022/2023. Do finále překvapivě nepostoupil první ani druhý tým po základní části, ale 

ambiciózní Lvi Praha a po komplikované sezóně i Jihostroj České Budějovice.  



Finále letošního ročníku UNIQA extraligy žen nabídne brněnské derby 

VK PROSTĚJOV–VK KRÁLOVO POLE 

1:3 (21:25, 16:25, 25:17, 16:25) 

Zatímco prostějovské ženy neobhájí 

loňský mistrovský titul a zahrají si o bronz 

s Libercem, volejbalistky KP Brno po roce 

znovu postoupily do finále  extraligy ČR, 

kde v městském derby narazí na Šelmy. 

Definitivně o tom rozhodlo čtvrté 

střetnutí semifinálové série, v němž 

hodně chybující kolektiv VK dokázal 

celkově lepší Královo Pole předčit jen 

během třetí sady, což bylo málo. A vítězky 

zabojují o zlato zaslouženě. 

Simona Bajusz (kapitánka VK Prostějov): „Z porážky i vyřazení v semifinále jsme samozřejmě zklamané, ale dnes 

bylo Brno lepší. Nedokázaly jsme ubránit jeho účko Simonu Nikolovou, ta nám dělala největší problémy. A my jsme 

bohužel vždy ve špatnou chvíli udělaly nevynucené chyby od doteků sítě přes blbosti v poli nebo zkažené útoky až po 

další hrubky. Taky jsme mohly ještě víc bojovat, soupeřky však měly tentokrát navrch a do zápasu nás pořádně nepustily.“ 

Miroslav Čada (trenér VK Prostějov): „Na dnešní utkání byly brněnské hráčky lépe připravené. Mnohem úspěšněji 

útočily, dělaly méně chyb a musíme uznat, že většinu zápasu byly volejbalovější. Královo Pole má opravdu vysokou herní 

kvalitu, tentokrát jsme ji kromě třetího setu nedokázali překonat. Jedině tam se nám delší dobu dařilo, jinak jsme v 

důležitých momentech vždy zachybovali a to nás sráželo dolů. I když jsme snížili na 1:2, tak si soupeř čtvrtý set pohlídal 

a do finále jde zaslouženě.“ 

Daniela Digrinová (kapitánka VK Královo Pole): „Mám obrovskou radost, že jsme se poučily z minulého zápasu v 

Brně. Tam jsme utkání rozehrály stejně dobře jako dnes, ale pak si jej nechaly utéct. Tentokrát jsme si po hladce 

ztraceném třetím setu řekly, že už to znovu nepustíme. Semknuly jsme se a opět začaly hrát kvalitní volejbal, zápas                

i celou sérii dovedly do vítězného konce. Čehož si moc vážíme. A zároveň věříme, že formu přeneseme dál, do finále.“ 

Erik Nezhoda (trenér VK Královo Pole): „Znovu to byla velká taktická bitva. My jsme se chtěli poučit z toho, jak dopadl 

předchozí zápas, což se nám povedlo. I když jsme byli trochu překvapení sestavou, kterou Prostějov nasadil. Ale spíš nám 

vyhovovala, získali jsme první dva sety. A potom šlo o to, jestli po ztraceném třetím dokážeme zvládnout jinou taktiku 

Soni Novákové na nahrávce. To se nám podařilo, opět jsme byli dostatečně důrazní a vrátili se k volejbalu, který umíme. 

Díky tomu jsme ve finále.“ 
 

VK ŠELMY BRNO – VK DUKLA LIBEREC   3:0   (25:18, 25:23 a 25:16) 

Brněnské Šelmy měly při svém druhém 

postupovém mečbolu výhodu domácí 

palubovky, Liberec se chtěl pokusit 

vrátit semifinálovou sérii 

k rozhodujícímu utkání do domácího 

prostředí. Šelmy však byly dnes lepším 

týmem a po třísetovém vítězství 

zaslouženě slaví svůj historicky první 

postup do finále. 
Ivona Marková (kapitánka VK Šelmy 

Brno): „Potřetí jsme Liberec porazily 3:0 na 

sety, což mě moc těší. Navíc můžeme oslavit 

postup s domácími fanoušky, který nás celou 

sezónu podporují. Po nedělní bitvě v Liberci 



jsme rozhodně nezlomily hlavy a postup si dnes pohlídaly. Jsem ráda, že průběh dnešního semifinále byl jednoznačný    

a šly jsme si pro postup. Moc se těším na brněnské finále.“ 

Ondřej Boula (trenér VK Šelmy Brno): „Velké nadšení z dnešního zápasu a především z historického úspěchu, kdy 

Šelmy jsou poprvé v historii ve finále. Myslím, že to mělo dnes o trochu nižší úroveň než v neděli v Liberci, který byl skvělý. 

Dnes jsme udrželi nervy na uzdě a podařilo se nám držet laťku vysoko po celý zápas. Díky všem fanouškům a těšíme se 

na ně ve finále.“ 

Nikola Kvapilová (kapitánka VK Dukla Liberec): „Je to další prohrané semifinále v liberecké Dukle po vyhrané 

základní části, což mě asi mrzí nejvíce. Šelmy jsme ale v semifinále chtěly, takže máme, co jsme chtěly. S volejbalem, co 

jsme v semifinále předváděly, by to ale nestačilo na nikoho. Velmi mě to mrzí, sezóna byla celkem vydařená, ale play-off 

se opět nepovedlo. Hlavu nahoru, stále je ale o co hrát.“ 

Libor Gálík (trenér VK Dukla Liberec): „Velká gratulace k postupu brněnským Šelmám, po předvedených výkonech 

si to zasloužily. Rozhodující bylo asi hned to první utkání v Liberci. Velkým přínosem pro Brno byla Vinci, o které jsme 

sice věděli, co bude hrát, přesto jsme jí nedokázali ubránit. Zkušenostmi nás Brno přehrálo a zaslouženě postoupilo.“ 

V baráži je dobojováno, v UNIQA extralize žen zůstává i nadále Sokol Šternberk 
V nejkratším možném termínu potvrdily volejbalistky Sokola Šternberk svou extraligovou příslušnost i pro příští 

soutěžní ročník UNIQA volejbalové extraligy žen. V ošidné baráži s vyzyvatelem z první ligy zdolaly Tatran 

Střešovice 3:0 na zápasy, když poslední duel v Praze ovládly stejným poměrem a mezi domácí elitou tak budou 

pokračovat i nadále. 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

• V okresním přeboru mužů OVS Frýdek-Místek je o vítězi již o rozhodnuto – první příčku „dlouhodobě“ okupuje 

A celek Raškovic. O zbývající dva medailové posty se však stále vedou ostré boje. Před posledním kolem mají 

stejnou startovní pozici hned tři družstva, která zatím nasbírala shodný počet bodů (24).  Jsou to týmy 

Třanovic, Nýdku a Metylovic. Posledně jmenovaný celek však má k dobru ještě dnešní dohrávku 

předposledního kola s béčkem Raškovic 

• U žen soutěž také končí v tomto týdnu. I zde je již o vítězi rozhodnuto – je jím družstvo TJ Sokol Palkovice 

• V okresním přeboru šestkového volejbalu žactva se odehrály turnaje dvou skupin = v Palkovicích hrála skupina 

A.. Zvítězil tým Red Volley Frýdlant n/O, za ním se seřadily celky Sokola Palkovic, Kopřivnice a Brušperku. 

Skupina B se hrála v Janovicích =  1.Janovice,  2.Třinec  a  3.Brušperk. Zbývající skupiny C a D se hrají tuto 

sobotu v Raškovicích 

• V Rožnově proběhlo dubnové kolo Čtverek kadetů. Rožnovský tým vede tabulku a ani v tomto turnaji nenašel 

přemožitele. Na dalších místech se umístily týmy Red Volley Frýdlant n/O a VK Raškovice 

• Včera se v Palkovicích odehrál i turnaj Šestek kadetů:  1.Red Volley Frýdlant n/O,  2.TJ Sokol Palkovice,  3.TJ 

Kotouč Štramberk 

 

 

FINÁLOVÝ TURNAJ  MČR MLADŠÍCH ŽÁKŮ ZAČNE UŽ V PÁTEK = týmy našeho kraje startují ve 

všech skupinách: 
Skupina A:  1.TJ Orion Praha,   2.TJ Spartak Velké Meziříčí,   3.TJ Sokol Mnichovo Hradiště,   4.VK České Budějovice,   
5.BLUE VOLLEY OSTRAVA 
Skupina B:   1.TJ Slavia Hradec Králové,   2.VOLEJBALOVÝ SPOLEK OSTRAVA,   3.VK Znojmo-Přímětice,   4.SK Volejbal 
Klatovy,   5.TJ Tesla Brno 
Skupina C:   1.SK Prosek Praha,   2.VK Příbram,   3.SK Volejbal Ústí nad Labem,   4.VK Vítovice,   5.GREEN VOLLEY F-M 
Skupina D:   1.Kladno-volejbal,   2.VK Jirkov,   3.TJ Svitavy,   4.TJ NOVÝ JIČÍN,   5.SK Volejbal Kolín 
 
Z Třeboně všechny zdraví 
 
Brouk z Beskyd 
 
p.s. souboj Jihostroje se Lvy si ujít nenechám  
 



 


